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Z Á P I S  č. 3/2024 
 

z jednání Komise místní části Salaš konané dne 9. 9. 2024  
 
Přítomni: Renata Janíčková, Jan Jurča, Věra Firstová, Mgr. Radka Vyoral Krakovská, Veronika 

Mašláňová Káňová, Vlastimil Svozil, Alena Hájková, Vladimír Bolom 
  
Omluveni: Ludmila Baďurová, Tomáš Matucha, Jan Bařinka, Petr Mašláň 
 
Hosté: Zuzana Strapková z ČČK, občané MČ, Jiří Robenek, MBA (jmen. člen ZMZ)  

 
Program: 
 
1. Zahájení  
2. Nespokojené spoluobčanky 
3. Jmen. člen ZMZ - Jiří Robenek, MBA 
4. Lavičky, plot 
5. Rozšíření dětského hřiště na návsi  
6. Lampa veřejného osvětlení 
7. Posezení se seniory 
8. Lampionový průvod 
9. Studny u cukrárny 
10. Rozsvícení vánočního stromu 
11. Jubilanti a novorozenci 
12. Diskuze a závěr 

 
 
ad 1) Schůzi komise zahájila předsedkyně Mgr. Radka Vyoral Krakovská a tajemnice p. Renata 
Janíčková. Přivítali všechny členy a také přítomné hosty paní Zuzanu Strapkovou z ČČK, občany 
MČ. 
 
ad 2) Na schůzi KMČ přišly neohlášeně tři občanky MČ, aby členům KMČ sdělily svou 
nespokojenost se zrušením autobusových spojů společnosti Arriva. Konkrétně jde o dva spoje 
jezdící ze Zlína na Salaš ve 12:15 hod. a druhý spoj ve 13:20 hod.. Předsedkyní KMČ jim bylo 
doporučeno, aby se příště písemně či telefonicky ohlásily na jednání komise s předstihem, aby 
komise mohla kontaktovat i pracovníka města, či kraje, který má v gesci dopravní obslužnost nebo 
pozvat zaměstnance společnosti Arriva, který tvoří jízdní řády. Nespokojeným občankám byla také 
navržena možnost uspořádat veřejnou schůzi KMČ právě k tomuto tématu dopravy.   
 
ad 3) Poprvé na zasedání KMČ zavítal jmenovaný člen ZMZ pro MČ pan Jiří Robenek. Pan 
Robenek se členům komise představil a pozval je na setkání předsedů a členů komisí místních 
části s primátorem, které bude zaměřeno primárně na daně z nemovitostí a jejich plánované 
snížení.  
 
ad 4) Na schůzi přišla občanka Salaše a vyjádřila se k lavičkám, které mají být umístěny na novém 
prodlouženém hřišti na návsi. Její pozemek sousedí s tímto hřištěm a přála by si, umístit plánované 
lavičky o pár metrů dále, než byl původní plán, protože by to narušovalo její soukromí. KMČ 
souhlasila, že vyjdou občance vstříc a zaúkolovala tajemnici paní Janíčkovou, aby tuto změnu 
vykomunikovala na příslušném odboru magistrátu. Dále se občanka ptala na plot mezi jejím 
pozemkem a pozemkem města, kde se nyní rozšiřuje dětské hřiště. Plot byl v nedávné době 
spravován, ale nyní je opět v nevyhovujícím stavu, na spodním konci plotu je díra, což není 
bezpečné. Dále vznesla dotaz, na komisi o zjištění vlastníka plotu, protože měla za to, že plot patří 
k jejímu pozemku. Vlastník sousedního pozemku ale tvrdí, že plot je města. KMČ zaúkolovala 
tajemnici, aby na městě vznesla dotaz ohledně vlastnictví. Poslední dotaz byl na bezový keř, který 
je již přerostlý a narušuji i plot i možnost průchodu k herním prvkům, ten je v plánu na podzim 
skácet.  
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ad 5) V letošním roce se začalo realizovat „Rozšíření dětského stávajícího hřiště č. 449“ na které 
KMČ vyčlenila finanční prostředky. Dne 19. 4. 2024 byly zhotoveny dva herní prvky a dopadová 
plocha z umělého trávníku. Dále má následovat oprava zídky, zabezpečení studny, 2-3 lavičky, 
výsadba rostlin, živého plotu. Příští rok by se měl umístit i plánované fitness prvky. Členové komise 
zmínili opět nespokojenost s rozestavěným hřištěm, a to konkrétně s dopadovou plochou, která se 
nezdá kvalitně provedená. Dále chce KMČ vyměnit houpačku „hnízdo“ z plastu za proplétanou, 
která nebude tak akumulovat teplo, houpačka je celý den na slunci. Dále členové KMČ žádají o 
vysvětlení poměrně vysoké částky za nynější instalaci 2 herních prvků a o zjištění a srovnání ceny 
postavených podobných hřišť v místních částech Zlína.  
 
ad 6) Členové komise již několik let připomínají a znova se dotazují, kdy bude zprovozněno 
poslední pouliční osvětlení na konci obce, po levé straně Salaše směr Bohuslavice. Bylo nám 
v březnu 2024 oznámeno, že se projekt již dodělává, ale lampa zde stále není. Naposledy v červnu 
2024 došel e-mail od pana Moravce, že pouliční osvětlení se již budou realizovat. Je září a stále 
nic, blíží se podzim a znovu apelujeme na urychlenou realizaci!  
 
ad 7) Členové komise se začali domlouvat na akci Posezení se seniory, které se má uskutečnit 19. 
října 2024. Pořádá ji komise místní části Salaš společně s ČČK. 
 
ad 8) Paní Zuzana Strapková členy KMČ seznámila s plánem na Lampionový průvod Salaší, který 
je naplánovaný na 9. listopadu a požádala členy o pomoc s realizací. Členové komise přislíbili, že 
pokud budou moci, přijdou pomoci dětem vyrábět lampiony a pomohou zajistit i bezpečnost dětí při 
průvodu obcí. Akci povede Zuzana Strapková za ČČK a komise vyčlenila pro tuto akci část rozpočtu 
na podporu spol. aktivit.  
 
ad 9) V letošním roce 2024 se znovu začalo diskutovat o dvou studních, které jsou u cukrárny pana 
Bařinky. Během léta proběhlo místní šetření v obci, kdy se pátralo po tom, kdy vlastně byly studny 
vybudovány, kým a za jakým účelem a komu dnes patří. Členové komise žádají o vyjádření. 
 
ad 10) Členové komise začali taktéž plánovat tradiční Rozsvícení stromu na Salaši, které se bude 
pořádat, tak jako minulý rok, v budově multifunkčního sálu a před budovou. Domluvili se předběžně 
na přípravě, občerstvení a zhotovení Mikulášských balíčků pro místní děti, které jsou na této akci 
dětem rozdávány. Tuto akci stejně jako v předešlých letech pořádá komise místní části a s pomocí 
ČČK.  
 
ad 11) Člen komise přišel s nápadem gratulací za komisi místní části nově narozeným dětem a 
jubilantům v seniorském věku. Po domluvě se komise usnesla, že by jednou ročně obešli 
s balíčkem a gratulací nově narozené děti na Salaši a také místní seniory ve věku od 70 let a 
každých dalších pět let.  
 
ad 12) Diskuze a závěr  
 
  
Termín příštího jednání komise stanoví předsedkyně komise dle potřeby a bude oznámen 
v dostatečném předstihu. 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  
Ve Zlíně – Salaši, 9. 9. 2024 
 
Zapsala: Renata Janíčková, tajemnice KMČ Salaš 
Ověřila: Mgr. Radka Vyoral Krakovská, předsedkyně KMČ Salaš 


